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Moreno Versteeg
Vianen

Sjaak Baars is een man van ‘Bre’, zo-
als de meeste leden de club zelf
noemen. Het bekt natuurlijk net
even wat lekkerder. Op deze dag in
1921 werd Hercules opgericht. U
zult denken: Hercules? Ja, want bij
de oprichting heette de club uit Vi-
anen nog Hercules. Op aanraden
van de bond werd deze naam al
heel snel gewijzigd in Brederodes.

Baars (72) is al vanaf zijn achtste
lid van de Viaanse vereniging. Hij
begon als speler in de pupillen. ,,Op
dat moment speelden we nog op de
uiterwaarden van de Lek. Ik kan me
nog goed herinneren dat ik dan ‘s
morgens moest voetballen, maar
dat ik gevraagd werd om even wat
eerder te komen. Waarom? Om
koeienstront te scheppen!’’

,,Daar liepen dus gewoon koeien
als er niet gevoetbald werd. Dan
zorgden we ervoor dat de velden
speelklaar gemaakt werden.” Baars
voetbalde zelf nooit op hoog ni-
veau. ,,Ik zeg altijd maar dat ik de
slechtste voetballer van Brederodes
was, maar ik was er wel altijd!’’

,,Ik ben op mijn vijftiende ook
even gestopt, omdat ik veel aan het
werk was. Toen ik een jaar of tien
later gesetteld was en mijn eigen
zaak had, ben ik meer voor de club
gaan doen. Ik was ook bij elke
thuiswedstrijd van het eerste.’’

De velden in de Mijnsheren-
waard, zoals het terrein destijds
heette, kennen een geschiedenis.
De accommodatie werd in de
Tweede Wereldoorlog door de
Duitse bezetter gesloopt, maar na
de oorlog herbouwd. Na een peri-
ode van ongeveer veertig jaar aan de
Lek verhuisde Brederodes naar de
Sportlaan, waarna de club uiteinde-
lijk terechtkwam op het huidige
sportpark Blankensteijn.

Baars: ,,Het clubgebouw aan de
Sportlaan is gebouwd door leden,
en ook het gebouw op het huidige
sportpark is voor een groot deel zelf

gebouwd. Dat zorgde ervoor dat we
wat vet op de botten hadden. Het
geeft ook de saamhorigheid van de
vereniging aan.’’

De 72-jarige Vianees, die in het
verleden leider van het eerste en
tweede elftal, pr-man en bestuurs-
lid was, heeft moeite om uit te leg-
gen waarom zijn band met de ver-
eniging zo sterk is.

,,Brederodes zit in je hart. Het is
lastig te zeggen hoe dat zo komt. De
hoofdsponsor, Lucassen, deed dat
heel mooi toen hem gevraagd werd
waarom hij hoofdsponsor van Bre-
derodes werd. Hij sloeg op z’n
hart’’, aldus Baars.

Het thuisfront is lang niet altijd
zo blij met de betrokkenheid van
Baars met Brederodes. ,,Mijn vrouw
zegt altijd: ‘Je bent meer getrouwd
met Brederodes dan met mij!’ 
Maar wees gerust, ik onderhoud ze
allebei goed hoor.’’

Overstap naar zaterdag
Op dit moment vervult Baars geen
officiële functie meer bij Bredero-
des. Wel is hij nog steeds actief als
vrijwilliger bij de hoofdmacht.
,,Een manusje-van-alles eigenlijk.
Op zaterdag ontvang ik de tegen-
stander en de scheidsrechter, maak
ik de kleedkamer in orde voor de
thuis- en uitploeg, zet ik thee voor
in de rust en houd ik het scorebord
bij. Ik hoef ook geen vaste functie
meer. Ik word ook een dagje ouder,
maar ik mis nog steeds geen wed-
strijd van het eerste!’’

2017 was een moeilijk jaar voor
Brederodes. Het eerste elftal ver-
huisde definitief van de zondag
naar de zaterdag en die overstap
zorgde voor veel rumoer onder de
leden. ,,Ik was ook wel gehecht aan
de zondag, maar toen ik merkte dat
het zondagvoetbal steeds minder
werd, ben ik meegegaan in de voor-
keur voor de zaterdag’’, aldus Baars.

Voetbalvereniging Brederodes
bestaat vandaag exact honderd jaar.
De leden hadden zich een jaar geleden
veel voorgesteld van deze dag. Een groot
feest, een wedstrijd tegen oud-profs en
allerlei andere festiviteiten om het jubileum
onvergetelijk te maken. De coronacrisis
werpt echter een sluier over het eeuwfeest.

Voetbalclub uit Vianen viert honderdjarig bestaan: van spelen       

Ik werd gevraagd om
wat eerder te komen
om koeienstront van
het veld te scheppen
—Sjaak Baars (lid)

Voor altijd getrouwd  

▲ Sjaak Baars bij de ingang van
het sportpark van Brederodes.
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Omdat een knallend
feest vanwege de coro-
nacrisis niet mogelijk is
om het honderdjarig ju-
bileum te vieren, trekt
Brederodes een ander
plan. Voorzitter Taki
Anastassiadis (foto):
,,Wij gaan vanavond om
20.00 uur via een live-
stream een film afspe-
len die gemaakt is ter

ere van het honderdjarig
bestaan. Daarbij proos-
ten we virtueel.
Zaterdag heb-
ben we een
drive-through,
waarbij leden
hun jubileum-
geschenk kun-
nen ophalen.’’
Ook Sjaak Baars, voor-
malig speler van het

eerste elftal en nu nog
vrijwilliger, draagt zijn

steentje bij. Hij is
een van de orga-
nisatoren van
een soort lote-
rij. ,,Zaterdag
doen wij ook
een online ‘Rad-

draaiers van Brede-
rodes’, daar houd ik me
vooral mee bezig. Dan

sta ik de hele dag aan
een rad te draaien.’’
Voorzitter Anastassiadis
wil het eeuwfeest in het
clubgebouw van Brede-
rodes later inhalen. ,,We
mikken op april of mei
2022, maar de tijd moet
uitwijzen of dat haalbaar
is. Maar dat feest gaat
er zeker nog komen.’’

Moreno Versteeg

Geen feest, maar een film en virtueel proosten

PASPOORT

Club: Brederodes
Opgericht:
18 maart 1921
Locaties:
Mijnsherenwaard,
Sportlaan en Sportpark Blan-
kensteijn
Aantal leden: 930
Aantal teams: 55
Sportief hoogtepunt: Promo-
tie naar de tweee klasse in
2017, het hoogst behaalde re-
sultaat in het clubbestaan

Kort

HANDBAL

Oud-topscheidsrechter
Karsenbarg overleden
Voormalig topscheidsrechter
Hennie Karsenbarg (85) is dins-
dag na een kort ziekbed overle-
den. De Utrechter handbalde in
het verleden voor SSVU en UD.
Zijn actieve spelersloopbaan
combineerde Karsenbarg met
het fluiten van wedstrijden en
hij groeide uit tot een internati-
onaal toparbiter. Later werd
Karsenbarg voorzitter van UD.
Onder zijn leiding fuseerde de
Utrechtse club in 1985 met
Sport Vereent in UDSV, dat een
begrip werd in Nederland. VELDHU103

VOETBAL

Oliekan verlaat DHSC
en kiest voor FC De Bilt
Jesse Oliekan speelt komend
seizoen voor eersteklasser FC
De Bilt. De 21-jarige vleugel-
aanvaller komt over van hoofd-
klasser DHSC, waar hij de afge-
lopen twee seizoenen speelde.
Oliekan, die van 2015 tot 2019
deel uitmaakte van de jeugdop-
leiding van profclub Heeren-
veen, wil bij FC De Bilt vooral
meer aan spelen toekomen. BOS200

VOETBAL

Oud-topatleet Druppers
keert terug bij De Meern
De Meern heeft oud-topatleet
Rob Druppers aangesteld als
Head of Performance. De 48-ja-
rige Druppers, die in de jaren
80 furore maakte als 800 me-
terloper, was van 2009 tot 2013
ook al werkzaam aan de Loe-
nenseboslaan. Daarvoor werkte
hij zestien jaar als loop- en con-
ditietrainer bij FC Utrecht.
,,Rob is een specialist op zijn
gebied en hij heeft veel erva-
ring in de voetbalsport”, aldus
Sjaak van den Helder, technisch
manager van De Meern. VELDHU103

HANDBAL

Fortissimo haalt coach
Van de Kamp terug
Ronald van de Kamp keert vol-
gend seizoen terug als coach
van de handbalsters van Fortis-
simo. De eredivisionist uit Co-
then heeft hem aangesteld als
opvolger van Willem-Jan Ru-
der. Onder leiding van Van de
Kamp behaalde de club in 2007
zijn grootste succes door zich te
plaatsen voor de Europese
Challenger Cup. Van de Kamp
vertrok na vijf jaar uit Cothen
en werkte daarna bij SEW en
zijn huidige club ZAP. VELDHU103

HOCKEY

SCHC promoveert als
competitie niet doorgaat
De hockeyers van SCHC promo-
veren naar de hoofdklasse als de
promotieklasse niet meer wordt
hervat. Volgens de reglementen
van de hockeybond vindt er pro-
motie en degradatie tussen de
hoofdklasse en de promotiek-
lasse plaats als de teams in de
hoofdklasse de helft van de
competitiewedstrijden hebben
gespeeld. Dat is het geval. SCHC
en Schaerweijde hebben na zes
duels evenveel punten (vijftien),
maar SCHC scoorde vaker. BARNEV200
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UTRECHT FC Utrecht krijgt za-
terdagmiddag (16.30 uur) vermoe-
delijk een zware kluif aan Fortuna
Sittard. Die ploeg presteert uitste-
kend en heeft zelfs uitzicht op de
play-offs om Europees voetbal die
FC Utrecht zo graag wil halen.

Sjors Ultee is er hoofdtrainer,
Robby Alflen assistent. Beiden
werkten in het verleden bij FC
Utrecht en dus is de Utrechtse
link met dit Fortuna onmisken-
baar. Dat is niet meer dan een
grappig feit; wat écht van belang
is, is dat de ploeg uit Limburg is
gaan draaien sinds Ultee eindver-
antwoordelijk werd in Sittard.

Ultee won tien van zijn achttien
wedstrijden, verloor zeven keer
en speelde slechts één keer gelijk.
Dat was uitgerekend tegen FC
Utrecht, op 19 december vorig
jaar, toen de Utrechters in de ei-
gen Galgenwaard niet verder
kwamen dan een schamele 1-1.

Inmiddels staat Fortuna op de
tiende plek en kan het bij een zege
op FC Utrecht op gelijke hoogte
komen met die club: allebei 37
punten. Daarbij moet gezegd dat

de ploeg van trainer René Hake
nog één wedstrijd tegoed heeft, de
uitgestelde uitwedstrijd tegen
Ajax. Dat duel heeft nog geen
nieuwe datum gekregen.

Als je puur naar 2021 kijkt, pres-
teert Fortuna Sittard zelfs beter
dan FC Utrecht - dat dus een duel
minder speelde. Op een alterna-
tieve ranglijst op basis van dit ka-
lenderjaar staan de Fortunezen
vijfde, één plek boven Utrecht.

Beter dan Feyenoord
Ter illustratie: Feyenoord pakte in
dit kalenderjaar drie punten min-
der dan de ploeg van trainer Ultee.
Het ontketende Fortuna verza-
melde over 2021 zelfs meer punten
(21 in twaalf duels) dan over héél
2020 (twintig in 22 duels).

Opvallend is dat Fortuna maar
vijf van zijn 34 punten pakte tegen
ploegen uit het linkerrijtje. Alleen
ADO pakte er minder (drie). FC
Utrecht heeft er alle baat bij om
dat aantal zo laag te houden; daar-
mee slaat de club zelf een slag in
de strijd om de play-offs.

Tim Reedijk

Utrechts getint Fortuna
zware kluif voor Utrecht

AFBOUWEN

Rik Bakker

Haast op het fietsje kan Philip
Ties na de zomer zijn nieuwe
voetbaltoekomst tegemoet
rijden. De aanvoerder van
GVVV, die in januari bekend-
maakte het topamateurvoet-
bal te verlaten, gaat afbou-
wen bij het Zeister Jonathan,
op amper vier kilometer van
zijn woonplaats Bunnik.

Bij de derdeklasser zijn ze in
hun nopjes met de bak aan er-
varing die de 35-jarige routinier
meebrengt. Ties zelf is ook ge-
lukkig met zijn keuze. ,,Volgens
mij een leuk cluppie, ik heb er
prima verhalen over gehoord.
Al heb ik helemaal geen idee
van het niveau van de derde
klasse, ik laat het allemaal wel
gebeuren. Ik vind het leuk om
wat te blijven doen, ontmoet
weer nieuwe mensen en het is
lekker dichtbij.’’

Veel telefoontjes
Koud nadat Ties in januari we-
reldkundig had gemaakt te
stoppen bij GVVV regende het
telefoontjes van clubs. Ook SV
Zeist begeerde de speler, die
eerder bij FC Emmen, ACV, SC
Genemuiden, HHC en Spaken-
burg furore maakte. Het bleef
bij een WhatsApp-bericht.
Ties koos uiteindelijk voor
stadgenoot Jonathan, op aan-

geven van een bekende uit zijn
directe omgeving. ,,Toen het
contact was gelegd, was het
snel klaar. Ik had een goed ge-
sprek met trainer Rob Zomer.’’
Of hij niet bang is dat het ni-
veauverschil met de tweede di-
visie zal tegenvallen? Hij heeft
zich daarop ingesteld. ,,Het is
tijd om andere dingen te gaan
doen, op een gegeven moment
is het klaar met voetballen op
hoog niveau’’, zegt hij. ,,Maar ik
ga niet voor het halve werk, ik
ga stinkend mijn best doen. Jo-
nathan heeft de laatste jaren
goed gepresteerd en de ambi-
tie om omhoog te gaan, dus
dan speel je nog ergens voor.
Ik hoop dat we een leuk voet-
ballende ploeg hebben en dat
het nieuwe seizoen weer een
beetje een normaal wordt.’’

Ties kan op de fiets naar
Jonathan: ‘Leuk cluppie’

▲ Philip Ties. PRO SHOTS

Volgens Baars ligt de overstap erg
gevoelig bij een select groepje le-
den. ,,Er zijn echt nog steeds men-
sen die niet meer komen met de re-
den dat zij ‘van de zondag’ zijn. Er
is mij toen ook kwalijk genomen
dat ik ineens pro-zaterdag werd.
Dat is enorm jammer.’’ Baars is ach-
teraf blij met de keuze. ,,Op de za-
terdag is er tegenwoordig veel meer
beleving dan op de zondag.’’

Na honderd bijzondere jaren
kijkt voorzitter Taki Anastassiadis
naar de toekomst van de vereni-
ging. ,,Het is geweldig hoe de club
al zo lang bestaat en gezond is. 

Hopelijk kunnen we de komende
jaren nog meer groeien qua leden
én een nieuw paviljoen realiseren.’’

De plannen staan wel op stand-
by, omdat de gemeente Vijfheeren-
landen na een veertig jaar lopende

rechtszaak een schadevergoeding
van 92 miljoen verschuldigd is aan
een betonbedrijf en hierom de gel-
den tijdelijk heeft bevroren.

Nieuw terras vertraagd
,,Dat geeft helaas de nodige vertra-
ging, maar het is wel de stip op de
horizon waar we met de vereniging
graag heen willen ”, aldus de voor-
zitter, die ook de sportieve ambities
uiteenzet. ,,We willen met het eer-
ste elftal minimaal een stabiele
tweedeklasser zijn en met de hoog-
ste jeugdelftallen allemaal hoofd-
klasse kunnen spelen.’’

       in de koeienstront naar bijna duizend leden

  met Brederodes

Het is geweldig hoe de
club al zo lang bestaat
en gezond is. Hopelijk
kunnen we groeien
—Taki Anastassiadis (voorzitter)

◀ Spelmo-
ment uit de
wedstrijd tus-
sen Bredero-
des (gestreept
shirt) en
Stichtse Boys,
in 1961 in Via-
nen. Op de
achtergrond
de Lekbrug.
FOTO BREDERODES


